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Konferencijos pirmininkas: Augustė Baravykaitė 

Konferencijos sekretoriai: Giedrius Medzevičius, Gediminas Stočkus 

 

KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ: 

1. Registracija; 

2. Konferencijos atidarymas; 

3. Konferencijos pirmininko rinkimai; 

4. Sekretorių rinkimai; 

5. Darbotvarkės tvirtinimas; 

6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai; 

7. Kvorumo tikrinimas; 

8. VGTU SA VVF veiklos ataskaitos pristatymas; 

9. Klausimų sesija; 

10. VGTU SA VVF finansinės ataskaitos pristatymas; 

11. Klausimų sesija; 

12. VGTU SA VVF veiklos ataskaitos tvirtinimas; 

13. VGTU SA VVF finansinės ataskaitos tvirtinimas; 

14. Konferencijos uždarymas. 
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1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 19 seniūnai iš 27. Kvorumas yra, konferencija gali 

vykti. 

2. Konferencijos atidarymas 

VGTU SA VVF vicepirmininkė Viltė Jakštaitė atidaro konferenciją. 

3. Konferencijos pirmininko rinkimai 

Konferencijos pirmininke pasiūlyta Augustė Baravykaitė. Patvirtinta bendru sutarimu. 

4. Konferencijos sekretorių rinkimai 

Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Giedrius Medzevičius ir Gediminas Stočkus.  

Patvirtinta bendru sutarimu. 

5. Darbotvarkės tvirtinimas 

Siūlymas darbotvarkės pakeitimui: 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Dovaldas Gzimaila, Girius Galčius, Tadas 

Munikas, Smiltė Kiaunytė ir Inesa Jurkevičiūtė. 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: : Dovaldas Gzimaila, Girius 

Galčius, Tadas Munikas, Smiltė Kiaunytė ir Inesa Jurkevičiūtė. 

7. Kvorumo tikrinimas 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 19 seniūnai iš 27. Kvorumas yra, 

konferencija gali vykti. 
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8. VGTU SA VVF veiklos ataskaitos pristatymas 

VGTU SA F pirmininkas Gijas Mamedov pristato VGTU SA VVF veiklos ataskaitą už 

2022 m. lapkričio 14  d. – 2023 m. balandžio 18 d. laikotarpį. 

 

9. Klausimų sesija 

VGTU SA VVF pirmininkas Gijas Mamedov atsako į kylančius klausimus apie VGTU 

SA VVF veiklos ataskaitą už 2022 m. lapkričio 14 d. – 2023 m. balandžio 18 d. 

laikotarpį. 

Vardas Pavardė (Ekonomikos inžinerija): Kas yra trijų susitikimų politika? 

Atsakymas: Mes turime kas antrą savaitę visuotinius susirinkimus, kuriuose susirenka 

visi VVF atstovai ir jeigu neateini į trys visuotinius susirinkimus iš eilės, tai su tuo 

žmogumi yra susisiekiama asmeniškai, pakalbama ir yra duodami dar du susirinkimai, 

į kuriuos būtina ateiti, o jeigu neateina, vyksta kalba ar vis dar priklausysi organizacijai, 

ar ne. 

 

Enrika Jauraitė (FIf-22/1): Kokia yra dabartinė padėtis, dėl bendrabučių kokybės 

gerinimo? 

Atsakymas: Buvo paviešinta dar viena apklausa, dėl to, kad pradėjo vykti kažkokie 

pasikeitimai, bet dar pilnos analizės nėra. Pakeitimai yra, bet nėra labai kardinalus. 

Toliau bus planuojami susitikimai su administracija, bei taip ir toliau bus plėtojamas šis 

klausimas. 

 

Liucija Jančiauskaitė (VVf-20): Kas vyksta po to kai seniūnai užpildo seniūnų laiškus? 

Kas būna su dėstytoju kuris gauna pagyrimų/papeikimų ne pirmus metus iš eilės? 

Atsakymas: Seniūnu laiškų prasmė – jūs užpildote kokie yra teigiami ir neigiami 

atsiliepimai apie dėstytojus. Visa surinkta informacija yra pristatoma studijų 

prodekanei, tada prodekanė pristato rezultatus katedros vedėjam, o katedros vedėjai – 

dėstytojams. Kad po seniūnų laiškų bus pašalintas kažkoks dėstytojas, tai taip nebus, 
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bet su juo bus dirbama. Tada mes gauname grįžtamąjį ryšį, kuri mes ištransliuojame 

seniūnams. 

 

 

Augustė Baravykaitė (ECf-20/1): Minėjote jog buvo SKVC vertinimas, ar jau yra 

pateikta kokia nors ataskaita? 

Atsakymas: Ataskaita yra pateikta. Fakultetas iš galimų 35 balų surinko 32 ar 34 balus, 

bet dar nėra galimybės man prieiti prie tos ataskaitos, nes ji dar nėra viešai prieinama. 

 

Enrika Jauraitė (FIf-20/1): Gal gali paaiškinti kas yra socialinis žemėlapis? 

Atsakymas: Socialinis žemėlapis – lentelė, kuria gavęs supildai ją, jei yra kokios 

problemos su auditorijom. Dabar socialinį žemėlapį skaitmenizavome bus ant mūsų 

auditorijų lipdukai su QR kodų, kuri nuskaičius po paskaitos galėsi palikt savo įžvalgas 

apie auditorijas pavyzdžiui: netraukia internetas, trūksta prailgintuvų. Visa problemos 

apie auditorijas atkeliaus ir studijų prodekanė, ir mes kaip atstovybė. 

 

Augustė Baravykaitė (ECf-20/1): Kaip manai koks yra tavo naudingiausias darbas 

atliktas per šį pusmetį? 

Atsakymas: Sėkmingai pratęsta SPK veikla. 

 

Augustė Baravykaitė (ECf-20/1): Gal jau kažką esate nuveikę su SPK?  

Atsakymas: Turėjome trys SPK susirinkimai su SPK studentais ir vicepirmininke. Buvo 

peržvelgtos studijų programų kortelės, kai kurie SPK studentai turėjo susitikimus su 

savo SPK pirmininkais, kai kurie iš jų turėjo oficialų posėdį. 

 

 

10. VGTU SA VVF finansinės ataskaitos pristatymas 

VGTU SA VVF pirmininkas Gijas Mamedov pristato VGTU SA VVF finansinę 

ataskaitą už 2022 m. lapkričio 14 d. – 2023 m. balandžio 18 d. laikotarpį. 
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11. Klausimų sesija 

VGTU SA VVF pirmininkas Gijas Mamedov atsako į kylančius klausimus apie  VGTU 

SA VVF finansinę ataskaitą už 2022 m. lapkričio 14 d. – 2023 m. balandžio 18 d. 

laikotarpį. 

Enrika Jauraitė  (FIf-20/1): Ar planuojate užsidirbti dar pinigų iki kadencijos pabaigos? 

Atsakymas: Taip, nes rinkodara pradėjo daugiau dirbti su socialiniais partneriais dar 

laiškai nėra siunčiami, nes daugiausia pinigų gauname tai yra iš socialiniai partnerių. 

Vietoj nestovim ir stengiamės surasti socialinių partnerių 

 

 

12. VGTU SA VVF veiklos ataskaitos tvirtinimas 

Balsavime dėl VGTU SA VVF veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu seniūnų skaičius – 19 

Už – 18 

Prieš – 0 

Susilaikė – 1 

13. VGTU SA VVF finansinės ataskaitos tvirtinimas 

Balsavime dėl VGTU SA VVF finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu delegatų skaičius – 19 

Už – 18 

Prieš – 0 

Susilaikė – 1 

14. Konferencijos uždarymas 

 

Konferencijos pirmininkas             Augustė Baravykaitė 

Konferencijos sekretorius             Giedrius Medzevičius 

Konferencijos sekretorius             Gediminas Stočkus 

 


